



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

17th February, 2021

To: All Bowlers,

In response to the email sent by Cindy Robinson, VP National Championships of HKLBA on Monday, 8th February, 2021, the following 'Notice' is prepared by KBGC Club Management with a view to bringing serious attention to every individual bowler attending the venue of KBGC.

Special Arrangements for Triples and Fours

In order to adhere to the social distancing rules stipulated by the HKSAR Government, all bowlers attending KBGC venue are necessary to strictly follow the arrangements hereunder to be imposed for **Triples** and **Fours**:

1. Only two players are allowed on each end of the rink. The rest players should stay on the bank in group(s) of less than two people, keeping each group in a distance of 1.5 meters.
2. Triples: The Lead should leave the rink after delivered their bowls to allow the Second to bowl. After completion of each end the Second should leave the rink to allow the Lead to start a new end.
3. Fours: The Lead should leave the rink after delivered their bowls to allow the Second to bowl. The Second should leave the rink after delivered their bowls to allow the Third to bowl. After completion of each end the Third should leave the rink to allow the Lead to start a new end.

The requirement of wearing a mask during games remains unchanged. In case of violation, all persons including bowlers at the scene are to be held full responsibility for their behaviour and penalties to be imposed by the Authorities concerned. The Club also has the right to expel offenders from the venue.

回應 2021 年 2 月 8 日星期一香港滾球總會副會長(公開賽)陳潔瑤發送的電子郵件，本會準備了以下“通告”，以便讓每位使用本會場地滾球員都能予以高度關注。

三人賽和四人賽的特別安排

為了遵守香港特別行政區政府的社交距離規定，所有在本會場地參加比賽的球員必須嚴格遵守以下三人和四人賽的安排：

1. 賽道每端只准容納兩名球員。其他球員應以每組不多於二人留在石壘上，每組之間須保持 1.5 米距離。
2. 三人賽：先鋒球員發球後，應即時離開賽道，以便第二球員發球。在完成每個球局後，第二球員應即時離開賽道，讓先鋒球員開始新的一局。
3. 四人賽：先鋒球員發球後，應即時離開球道，以便第二球員發球。第二球員發球後，應即時離開賽道，以便第三球員發球。在完成每局比賽後，第三球員應即時離開賽道，讓先鋒球員開始新的一局。

全程配戴口罩的規定保持不變。如有違例事件，所有在場人士包括球員在內必須對自己的行為及有關當局的處罰負上全部責任。本會亦有權驅逐違規人士離場。

Billy NG
Club Manager



cc HKLBA